
Sent: Sunday, July 3, 2022 12:58 AM 
To: i.blagova@sofia.bg 
Subject: Билети 

 

Уважаеми служители на СГО, 

Моля да бъде отхвърлена идеята за премахването за хартиените 

билети.Причината е следната: Към момента по една или друга причина 

сравнително малко хора са се преориентирали към електронните 

билети.Голяма част,при това не само от възрастното поколение предпочитат 

да ползват хартиени билети. Това означава,че ако забраните изведнъж 

хартиените билети ще загубите директно около 55 милиона лева на 

година.Защо трябва да се лишавате от тези пари? Ако ЦГМ не ги получи,това 

означава ще трябва да натоварите нас данъкоплатците  с тях. Защо трябва да 

взимате тези пари от държавния бюджет,след като тези пари могат да отидат 

за болниците,поликлиниките и детските градини?Това разумно ли е? 

  

С уважение: Мартин Елчев 
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